## السيد / حسام فوزي محمد الخرافي Mr. Hossam Fawzi Mohammed Al-Kharafi

عضو مجلس ادارة من 2007، ويشغل حاليا عضو اللجنة التنفيذية لمجموعة شركة محمد عبدالمحسن الخرافي واولاده منذ 2011 ورئيس قطاع العقار والتنمية العمرانية لمجموعة شركة محمد عبدالمحسن الخرافي واولاده منذ 2012 والرئيس التنفيذي لشركة اوتوماك للسيارات منذ 2005 ومدير عام شركة بروماك للتجارة العامة والمقاولات ، كما يشغل حاليا رئيس مجلس ادارة مجموعة ماك للاستثمار بورت غالب مصر، ، وتتمثل خبراته السابقة كرئيس مجلس الادارة لشركة نور للاستثمار المالي وعضوية مجلس ادارة لشركة الاستثمارات الوطنية وزين وبنك بوبيان والشركة الاهلية للتامين والشركة الوطنية العقارية وشركة المباني و الشركة القابضة المصرية الكويتية – القاهرة، بالإضافة إلى ادارته للعديد من شركات مجموعة محمد عبدالمحسن الخرافي واولاده ، ولديه العديد من الخبرات التطوعية حيث شغل منصب رئيس جمعية المهندسين الكويتية 1011 حتى 2012 ومؤسس منظمة مهندسون بلا حدود 2014 حتى الان وعضو مجلس ادارة مبرة مجموعة الصناعات الوطينة الخيرية منذ 2009 ومؤسس صندوق الفوز في المملكة المتحدة عام ادارة مبرة مجموعة الماجستير في السياسة العامة في الإسلام - جامعة حمد بن خليفة – دولة قطر وكالربوس الهندسة المدنية – حامعة الكويت.

Board Member since 2007. Currently, Mr. Al Kharafi holds the following positions: Member of the Executive Committee of Mohammed Abdulmohsen Al-Kharafi & Sons Group since 2011, Head of the Real Estate and Urban Development Sector of the Mohammed Abdulmohsen Al-Kharafi & Sons Group since 2012, CEO of Automak Cars since 2005, General Manager of Promac General Trading and Contracting Company, Chairman of the MAK investments company Co. -Port Ghalib, Egypt, Mr. Al-Kaharafi held several positions and designations as follows: Chairman of Noor financial investment Co., Board member of National Investments Co., Board member of Zain Co., Board member of Boubyan Bank., Board member of Ahlia insurance Co., Board member of the National Real Estate Co., Board member of Mabanee Co., Board member of Egyptian Kuwaiti Holding Co. – Cairo, In addition to his management of many companies of the Mohammed Abdul Mohsen Al Kharafi and Sons Group, Mr. Al-Kaharafi has many volunteer experiences, as he served

as Chairman of the Kuwait Society of Engineers from 2011 to 2012, founder of Engineers Without Borders from 2014 to date, a member of the Board of Directors of the National Industries Group Charitable Foundation since 2009, and founder of the Al-Fawz Fund in the United Kingdom in 2009. Mr. Al Kaharafi holds a master's degree in public policy in Islam from Hamad Bin Khalifa University, Qatar, and a bachelor's degree in civil engineering from Kuwait University.